
Referat - NPS bestyrelsesmøde 23.01.18 kl. 17.00 – 19.00 
 
Sted: Personaleværelset på Nørrebro Park Skole.  
  
 
B = beslutning             O = orientering            D = drøftelse 

Punkter Motivering Referat 

Til stede  Peter Josef Wick, formand 
Milan Arno Malinovski, næstformand 
Jo Mathiesen 
Marie Kaas-Larsen 
Claus Brandt Jakobsen 
Henrik Wilhelmsen, sekretær 
Thomas Berg Nielsen, dirigent 
Helle Jørgensen, referent 

1. Valg af dirigent 
 

2 min. B Thomas blev valgt. 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

3 min B Dagsordenen blev godkendt. 

3. Godkendelse af referat 
 
 

2 min B Referatet fra mødet den 19.12.17 blev 
godkendt.  
Dagsorden, bilag og referater er 
blevet lagt på hjemmesiden.  

4. Meddelelser 
• Formanden 
• Elevrepræsentanterne 
• Medarbejderrepræsentanterne 
• Ledelsen 
• Andre 

 

10 min D+B 
 
 
 

Formanden: intet 
Eleverne: intet 
Medarbejdere:  Afdelingsopdelingen 
fylder for tiden.  
Ledelsen: Indskrivningen til de nye 
bh.kl. 81 elever er indskrevet, 27 pr. 
klasse og vi har ”lukket”.  
I uge 31 har vi en skolekoloni for 40 
elever kun for NPS elever via 
Københavns Kommunes Koloni.  
Vi er nu officielt afdelingsopdelt, i to 
afdelinger 0.-5. og 6.-9. Det er en del 
af handlingsplanen. Der deles mellem 
5. og 6. klasse med glidende 
overgang.   
Der kommer mange nye børn for 
tiden. Bla. fra Iqra men også fra andre 
skoler og til alle trin.  

5. Månedens tal  5 min O 
 

• Elevtal  

• Forventet 
regnskabsresultat 

• Sygefravær 
 
Bilag:  

Elevtal pr. d.d. er 718 og det er 
stigende. 
Forventet regnskabsresultat: 
Regnskabet for 2017 er først lukket i 
går for vores vedkommende. Det 
endelige resultat vil foreligge om 
nogle uger.   
Sygefraværet for 2017 er 13,3 (Gns. 



Udleveres til mødet 
 

fraværsdagsværk pr. fuldtidsansat). 
Sidste år var det 13,1. Måltal for 2017 
var 11.5. Korttidsfraværet er faldet 
markant.  
 

6.  Valg til SKB 
(fra årshjulet) 

20 min D+B 
 
Gennemgang af regler og 
forslag til aktivering af 
forældre.  
 
Plan over gennemførelse. 
 
Bilag: 
Tidsplan for valg til 
Skolebestyrelsen 
 
Inspiration til forældre 
 

Peter og Henrik laver en tidsplan efter 
gældende regler. Der reklameres for 
valget på det kommende 
kontaktforældremøde den 31.1.18. 
 
Bestyrelsen drøftede muligheden for 
eksterne medlemmer. 
 
Indenfor 14 dage skal bestyrelsen 
vende tilbage med forslag til eksterne 
medlemmer incl. begrundelse. Send 
til alle i skolebestyrelsen via den 
fælles mail.  
 
 
 

7.  Kortere skoledage 
 

15 min. O+D 
 
En fremlæggelse af 
pædagogiske argumenter 
for forsøget samt en 
drøftelse af evaluering. 
 
Bilag: 
Oversigt over eksisterende 
dispensationer 
 

Henrik skitserede processen og de 
pædagogiske argumenter for 
forsøgsordningen med kortere 
skoledage og ordningen blev drøftet.  
 
Vi får besøg fra Bellahøj Skoles 
bevægelseskonsulent efter 
vinterferien.  
 
Punktet er også på dagordenen på 
næste kontaktforældremøde den 
31.1.18. 

8. Princip om digital dannelse 20 min. D 
 
En drøftelse af, om det er 
nødvendigt at udarbejde et 
princip om skolens arbejde 
med digital dannelse.  
 

På grund af tidens udvikling omkring 
digitalisering ,håndtering af data og 
dataetik, blev der stillet forslag om et 
princip om dette for at få fokus på 
udfordringen.  Der er enighed om at 
det er en god ide. Eleverne/elevrådet 
skal være med i processen. Måske kan 
vi se på hvad andre har af materiale.  
It-vejleder og SSP vejleder tages med 
på råd. Peter, Jo og Henrik ser på 
mulighederne til næste møde.  
 



 

 

 

9. Forslag til nyt princip om skole-
hjemsamarbejdet 

20 min D  
 
Bestyrelsen ønsker at drøfte 
en evt. beslutning om et nyt 
princip for skole-
hjemsamarbejde på NPS. 
 
Bilag: 
Forslag til nyt princip 
 

Der er tale om en opdatering af de 
eksisterende principper og de er 
tilrettet i forhold til det der sker i 
virkeligheden.  
Forslaget blev drøftet. Punktet drøftes 
på det kommende 
kontaktforældremøde den 31.1.18 og 
forslaget tages med igen på næste 
møde.  

10.  Budget 2018 og regnskab 2017 
(fra årshjulet) 
 

15 min D 
 
Henrik og Helle gennemgår 
det vi ved om regnskab 
2017 og budget 2018. Der 
skal evt. afsættes tid på 
mødet i februar.  
 

Vi rykker punktet til næste møde.  

11. Evt.  5 min  Udeskole  – på kontaktforældremødet 
den 31.1.18 kommer  Christine 
Staffolani  på besøg og foreligger 
forvaltningens planer om udeskole for 
forældrene.  

12. Lukkede punkter 
 

 5 min 
 
2 sager 
 

 


